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CONFIANÇA EN EL PROJECTE · Tot i el mal inici en la lliga, Ayats creu que la confiança en els jugadors i l’equip tècnic va ser
clau per poder aixecar el vol NOVA EXPERIÈNCIA · Ara viu el futbol de manera diferent, però està content amb el pas fet

“Haver aixecat la situació
inicial és impressionant”

Quim Ayats SECRETARI TÈCNIC DEL LLAGOSTERA

G. Freixa
LLAGOSTERA

uim Ayats ha deixat
les banquetes per
passar a les oficines
d’un projecte nou
com el del Llagostera.

Després d’un inici complicat a
2a divisió B, el secretari tècnic
dels llagosterencs analitza la
primera part de la temporada.
Ayats sempre va confiar en
l’equip, i el temps i els últims
bons resultats li han donat la
raó.

El Llagostera arriba a la parada
nadalenca en una bona situa-
ció. Satisfet del rendiment de
l’equip?
Estic molt satisfet. El que ha
aconseguit aquest equip fins
ara és or, perquè la situació aní-
mica d’un equip quan acaba de
pujar i està en zona de descens
amb només tres punts és molt
difícil. Haver aixecat això és im-
pressionant.

Des de la direcció tècnica,
quins creus que van ser els
principals problemes al principi
de temporada?
Des de dins i vivint el dia a dia
ho vèiem clar: va ser determi-
nant compaginar dues competi-
cions exigents com la copa i la
lliga, en què a més ens vam tro-
bar un inici de calendari compli-
cat. La il·lusió per la copa va fer
que les victòries anessin decan-
tades cap a aquesta competició.

Amb 17 punts de 24 possibles
en els últims vuit partits, quin
camí ha de seguir el Llagoste-
ra? S’ha de conformar amb la
salvació o cal ser ambiciós?
Hem de tocar de peus a terra.
Saber quins eren els objectius
inicials i ser molt respectuosos
amb aquests. A partir d’aquí
sempre hem cregut que tenim
plantilla suficient per tirar el
projecte endavant, i per això
hem d’aspirar al màxim. El dia a
dia ens anirà dient les possibili-
tats reals d’aquest equip.

Alsina ha comentat que alguns
jugadors estaven tenint un
gran rendiment, i d’altres enca-

Q

ra podien donar més. Ho veu
així?
És difícil dir-ho. Ell els veu cada
dia, però s’ha de fer una valora-
ció àmplia. Primer perquè som
un equip i un club nou en la ca-
tegoria, l’altre tema és que es va
fer un selectiu dels que van pu-
jar de tercera amb jugadors
amb experiència a 2a B. Els

nous es troben amb un camp
molt diferent al que estaven
acostumats, feina d’adaptació,
dobla competició.... Vulguis o
no, en el grup ha costat que hi
hagués entesa. Ara, però, s’es-
tan veient detalls durant els
partits que ens fan ser optimis-
tes. L’equip es veu sòlid i con-
fiat, i sobretot, sap a què juga.

La plantilla està tancada?
La filosofia del club des que el
porta l’Oriol és que s’ha de do-
nar confiança als homes que un
dia van confiar en l’equip. Se-
rem sempre respectuosos amb
els jugadors que tenim. També
és veritat que estem defensant
un club i una categoria i sempre
que es pugui millorar dins les
nostres possibilitats ho farem.

Content del pas de les banque-
tes als despatxos?
A la vida no saps mai el que t’es-
pera. Intento aportar la meva

experiència en el futbol i el co-
neixement de jugadors des del
despatx. És una experiència no-
va que rebo de manera molt
profitosa perquè també estic
aprenent coses noves.

Ara, amb la temporada engega-
da i havent passat moments di-
fícils, com és la relació amb Al-
sina?
Molt bona. És una relació de
molta confiança.

L’ajuda en la presa de decisions
en la part tècnica?
No. En aquest apartat l’Oriol té
tota la responsabilitat de vesti-
dor cap a dins i de gestió
d’equip. El que he de fer jo és do-
nar-li tota la informació que ne-
cessita tant pel que fa als con-
trincants, com pel que fa a la ca-
tegoria, i sobre tot el que pugui
aportar i sumar, però el màxim
responsable de gestionar l’equip
és l’Oriol.

Perquè creu que el Llagostera
és un projecte diferent a altres
equips petits que van ser a dalt
però després van tenir una for-
ta davallada?
És diferent perquè és un equip
de propietat, no sé si m’expli-
co... El projecte, la junta i l’equip
és tot el mateix a Llagostera.
L’entrenador i la presidenta no
són gent de pas, són gent molt
vinculada al club i això fa que no
hi hagi inestabilitat. Hi ha con-
fiança en el que es fa.

El Llagostera farà una gran
temporada si...?
Farà una bona temporada sem-
pre que mantingui el vestidor
que té actualment, amb unió i
cohesió, i que hi hagi complici-
tat i compromís amb el club. I
que les lesions el respectin. Crec
que les claus de l’èxit i de la re-
muntada del Llagostera són el
gran vestidor que s’ha aconse-
guit amb l’Oriol al capdavant. ■

Un home
de futbol
català.
Quim Ayats és
un clàssic del
futbol català. La
seva trajectòria
com a tècnic va
començar a la
seva Osona na-
tal dirigint
equips com la
base del Remei i
el Roda de Ter.
La seva eclosió
com a entrena-
dor reconegut li
va arribar la
temporada
1998/99 a Man-
lleu, any en què
amb un equip
molt jove va
aconseguir gua-
nyar la lliga de
tercera divisió.
A partir d’aquí,
ha passat pel
Banyoles, el
Premià i el Sant-
boià ■ M. LLADÓ

El projecte, la junta i
l’equip és tot el
mateix a Llagostera.
Els dirigents no són
gent de pas, sinó gent
molt vinculada al club
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